
Referat 29.05.2017 – Styremøte Kolsås Vel.

Tilstede: Janne, Olve, Trude, Yngve og Terje.

1. Banktilgang

Kasserer og styreformann skal ha banktilgang. John ordner dette. 

2. Nye medlemmer

- Møte Løkenhavna 2 huseierforening: Yngve deltok for å informere om Kolsås Vel. Vi 
avventer tilbakemelding. Yngve følger opp styreformann. 

- Brosjyrer er hengt opp på telefonstolper og postkasser. Vi fortsetter med dette.
- Lensmannsjordet er dekket
- Kolsås Senteret er dekket
- Alle kan fortsette med brosjyrer i postkasser i nærområdet 
- Blekksoppgrenda, Janne tar kontakt.
- Haganjordet, Terje tar kontakt.

John sjekker opp om vi har fått nye medlemmer. 

3. Trygghet på Lommedalsveien

Vi har fått tilgang til databasen over statistikk for trafikkulykker i Norge. Yngve har vært i 
kontakt med Asker og Bærums trafikksikkerhetsforening. Kolsås Vel fortsetter arbeidet med 
å sette trafikksikkerheten på Lommedalsveien i fokus og vil komme med mulige løsninger til 
Statens Vegvesen i samarbeid med Fiolveien huseierforening. Yngve tar kontakt med 
styreformann Kristian Lund og med leder i Riskegrenda interesselag Tomas Rene Hansen for 
mulig samarbeid i saken. Viktig at Fiolveien huseierforening og evt. Riskegrenda interesselag 
er engasjert i saken og fører saken videre. Kolsås Vel vil være med i arbeidet.

4. Friidrettsanlegg på Rud.

Det er vedtatt at friidrettsanlegget på Nadderud skal flyttes til Rud. Hauger Park er i dialog 
med Bærum Kommune. Det er ønskelig at anlegget blir så lite forstyrrende som mulig for 
beboere i nærområdet. Terje følger saken som styreformann i Hauger Park. 

5. Nedgraving av ledninger

Utsettes til neste gang.

6. Avfallshåndtering

Terje og Hauger Park er på saken og har vært i kontakt med renovasjonsetaten. Det har vært 
utfordringer i området med henting av søppel. Dette har nå blitt bedre og beboerne føler 
seg godt i varetatt med informasjon fra Bærum Kommune. Kolsås Vel vil ha som rolle å spre 
info til vellets beboere om ny renovasjonsordning. Trude legger ut link på hjemmesiden og 
på Facebook til info fra Bærum Kommune. 



7. Diverse

- Info på hjemmesiden

Legge ut link på hjemmeside og facebook til video der Bærum Velforbund fikk møte 
formannskapet i Bærum Kommune. Trude ordner.

- Rundkjøring Brynsveien/Høgåsveien. Vi har fått innspill om at det er vanskelig å komme 
seg inn på Brynsveien fra Høgåsveien. Bør det etableres en rundkjøring? Styret har ikke 
opplevd dette som et problem og lar saken ligge inntil vi får ytterligere innspill i saken.

Neste møte 19.06.2017 kl. 19 - 21 hos Trude (Kløftaveien 26) 

Hilsen Trude


